
 

 

Vanløse d. 14.09.2021 
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
 
14.09.2021 kl. 17:30 – 20:00  

 
Mødet afholdes fysisk i personalerummet 
 
Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30 
 
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Jens Peter Fisker, Eik Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, 
Marcelo Ibanez, Mikael Lassen, Dorte Mondrup og Mathias Persson. Deruodver deltager repræsentanter fra 
forældrerådet i KKFO´en 
 
Elevrepræsentanter: Lucas og Karla Marie 
 
Medarbejderrepræsentanter: Ruben Spliid, Frida Ratzer 
 
Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen, Sus Vogelius (KKFO – Leder) og Bente Haugbøl 
 
Ordstyrer: Mathias 
 
Afbud: Christien Beyer, Eik Andreasen, Mikael Lassen, Dorte Mondrup. 
 
 

O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning 

Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 
17:35 

1 Godkendelse af dagsorden Pkt. 6 bortfalder 

B 

17:35 – 
17:40 

2 Nyt fra elevrådet De nye elevråd er ved at etablere 
sig og der skal vælges ny formand 
og næstformand.  

O 

17:40 – 
17:50 

3 Meddelelser - Formand: bestyrelsen har fået en 
invitation til skole og forældres 
landsmøde d. 19. og 20. 
november. Temaet er tilbage til 
fremtidens skoledag. Vi har op til 
tre delegerede forældrevalgte til 
landsmødet. Sidste tilmeldingsfrist 
er 30.9.21 

- Medarbejderrepræsentanter 
- Ledelsen. Der er fælles 

skolebestyrelsesmøde for 
skolebestyrelserne i området.  d. 

O 



 

 

6.10 på Damhusengens skole. 
Mødet er todelt med en del, der 
omhandler budget, og en del ,der 
omhandler Plads til forskellighed.  
Rådhuset er ved at finde ud af om 
det er muligt at vi kan låne et 
lokale til vores arbejdsdag.  
I budget 22 er der afsat ekstra 
midler af til lejrskoler.  
Der er valg til TR, TR-supp og AMR 
I timefordelingsplanen er der en 
ufordelt timepulje til bl.a. faf og 
uuv. Skolebestyrelsen har 
mulighed for at godkende, at faf 
bliver læst som to-lærertid. 
Elevernes oplevelser af lektier er 
vigtigt at inddrage i beslutningen. 
Skolebestyrelsen mener, at det er 
en god ide, at skolen benytter 
muligheden for at lægge faf og 
uuv som to-lærertimer med det 
forbehold, at der i udskolingen 
indtænkes muligheden for 
lektiecafe.  

- Status Covid-19: Der er kommet 
nye retningslinjer for hvordan vi 
skal definere nære kontakter. 
Skolen har fra den 10.9.21 ikke 
længere lovhjemmel til at sende 
elever hjem på baggrund smitte. 
Forældrene skal inddrages i denne 
beslutning. Fra torsdag d. 16.9 
ændrer vi på opdelingen af 
udendørsområderne, så de bliver 
afdelingsopdelte  
 

17:50 – 
18:50 

4 KKFO - Meet and Greet: Sus fortæller om 

KKFO’en og overgangen fra at 

være selvejende institution til 

KKFO.  Det har været et hårdt år 

med corona, da det har været en 

underlig måde at være 

fritidsordning på. Det har ikke 

været muligt at gennemføre de 

vanlige aktiviteter. Det har været 

en svær måde at overgå til 

fritidsordningen. Den anderledes 

ramme har være en rigtig god 

O+D+B 



 

 

måde at styrke samarbejdet med 

lærerne på. Fra d. 15.09 vil 

morgenåbningen igen være i 

tårnene og fra d. 20.9 vil der også 

bliver serveret morgenmad.  

Kamilla(forældreråd):  Der var 

rigtigt gode muligheder i det 

aktivitetskatalog, som der 

tidligere var. Det gav børnene 

mulighed for at deltage i fx 

badminton og lignende 

aktiviteter. Det er bekymrende at 

prisen er steget så meget, da det 

kan have betydning for hvor 

mange forældre, der vælger 

fritidsordningen til. Derfor er det 

også vigtigt at kvaliteten 

modsvarer prisen. Der blev 

drøftet baggrunden for frafaldet 

og hvor opsøgende KKFO’en er til 

at søge årsagsforklaringer. Der 

blev opfordret til at inddrage 

kontaktforældrene for at inddrage 

deres perspektiv. Sus glæder sig til 

samarbejdet med skolen og det 

gør personalet også.  

- Forretningsgang. Der skal vælges 

fem forældrerepræsentanter til 

forældrerådet i KKFOen. Det er 

vigtigt at bruge Aula som 

kommunikationsplatform om 

valget til forældrerådet. Det kan 

også være givende, hvis 

personalet deltager i skolens 

forældremøder i indskolingen. 

Skolebestyrelsen har besluttet, 

KKFOen tilstræber at vælge 

medarbejderrepræsentanter, der 

kommer fra hver deres matrikel.  

Hvis det ikke er muligt, er 

skolebestyrelsens anbefaling, at 

medarbejderrepræsentanterne 

sikrer, at hele organisationen 

bliver repræsenteret.  

- Princip for KKFO – det kunne være 

formålstjenstligt med en 



 

 

præcisering af 

forældresamarbejdet og hvad det 

indbefatter. Forslag om, at der 

står i princippet, at KKFO 

tilstræber at tilbyde daglig 

bevægelse. Princippet 

præsenteres på et 

personalemøde og skal herefter i 

forældrerådet og komme på et 

kommende møde i SB med 

henblik på at vedtæge princippet.  

- Baggrundsmateriale vedhæftet 

tillige med udkast til princip 

 

Spisning 

19:15 – 
19:35 

5 Drøftelse af ´Plads til 
Forskellighed´ 

- Hvor står vi som bestyrelse – og 

hvordan møder vi borgmesteren 

på kommende SB-møde? 

Borgmesteren kommer til møde d. 
12.10.21.  
SB køber ind på et 
ressourceorienteret børnesyn. SB-
formanden laver en kort 
præsentation til borgmesteren på 
baggrund af skolebestyrelsens 
drøftelser. Oplægget bliver 
forberedt af RU/FR, Marcelo, Peter 
og Jens Peter.  

O+D+B 

19:35 – 
19:55 

6 Første planlægning af 
indsatsen ift. kontaktforældre 

- Ved Dorte og Marcelo  

O+D 

19:55 – 
20:00 

7 Eventuelt Forslag om at referater, årshjul, 
dagsordner bliver lagt på googledrive. 
Linket til mappen kan tilgås via et 
widget på aula. Peter beder Niels 
Toldam undersøge, hvorvidt vi må det. 
 
Vejarbejdet i på Bellahøjvej slutter midt 
december. Der er også vejarbejde på 
Godthåbsvej. Formålet er at sikre 
skolevejen.   

O+D 

 


